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Svar på spørgsmål fra Peter Juel-Jensen (V) stillet den 29. august 2022. 

Spørgsmål nr. 86: 

”Deler ministeren opfattelsen af, at ifm. arbejdet med at fjerne unødvendigt bureau-

krati er det vigtigt at inddrage de brugerråd/foreninger, der repræsenterer brugerne, 

idet der henvises til ”Evaluering af tilskudsordninger til nedsættelse af færgetakster for 

godstransport og personbefordring, August 2022”?” 

Svar: 

Ja, det er jeg helt enig i. 

Som led i evalueringen har der netop været afholdt møder med repræsentanter for 

bl.a. Sammenslutningen af Danske Småøer, hvor der bl.a. er drøftet opfølgning og do-

kumentation i tilknytning til administration af de to tilskudsordninger til nedsættelse 

af færgetakster. 

Der henvises samtidig til besvarelserne af spørgsmål 84 og 85. 

 

Med venlig hilsen 

Christian Rabjerg Madsen 

 

 

Bilag 

ULØ alm. del – svar på spm. 84 

ULØ alm. del – svar på spm. 85 
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